
Geachte heer Van Droffelaar, hierbij onze inspraakreactie voor de voorbespreking 
van morgen.

Geachte raadsleden,

Wij hebben als ondernemers van Duikcentrum de Beldert de Klimaatvisie en de RES bekeken 
zoal deze door het college aan de raad worden aangeboden en door de raad worden 
voorbesproken op 6 mei as. Lingemeren worden genoemd als zoekgebied voor zon en wind 
energie.

Op blz 10 van de klimaatvisie lezen wij dat “Onderzoek en consultatie van inwoners en 
ondernemers moet uitwijzen of in het gezamenlijke gebied bij de Linge (tegen Medel aan) een 
energie-industriepark ontwikkeld kan worden, met mogelijkheden voor zonnevelden, 
windmolens en energieopslag.” Wij willen daar als recreatie-ondernemers in deze fase naar de 
raad reeds helder over zijn: Dat is een heel slecht idee! 

Dit gebied wordt door o.a. onze bezoekers gebruikt om te duiken en op ander wijzen te 
ontspannen, zoals zwemmen, kanoên, wandelen, etc. Ook niet te vergeten de fietsers en de 
dagrecreanten die langs de Linge zich ophouden tijden de mooie zomerdagen te hoogte van de 
vispassage tot aan de Maurikse straat. Dit gebied wordt tevens gebruikt door wandelaars die 
elke dag, zomer en winter, hier ontspanning kunnen vinden. 
Zowel onder- als boven water wordt de beleving van deze sporten en recreanten ernstig 
aangetast als er een zonnepark op het oppervlakte zou liggen of er zouden windmolens staan 
op en in de omgeving van de plassen. Ook zou het heel nadelig zijn voor de biodiversiteit 
onderwater en bovenwater.. De Linge met zijn plassen behoort tot een gebied waar wij een 
boterham verdienen en het is van groot belang dat we daarin niet worden beperkt door de 
plassen te gebruiken voor iets waar ze niet voor bedoeld zijn. Toen wij voor ons nieuwe pand 
een bouwvergunning moesten aanvragen  werden er bepaalde criteria gesteld m.b.t. de 
omgeving en flora en fauna en dat vinden wij terecht. Maar is dat nu opeens niet meer 
belangrijk?  Wij verzoeken de raad gebruik van de Linge of de passen voor energie-
opwekking uit de visie en de RES plannen te halen. 

Voor vragen zijn we bereikbaar…..

Met vriendelijke groet,
V.d. Heijden


